### DULWICH INTERNATIONAL | SUZHOU | HIGH SCHOOL PROGRAMME



## **UK Application Agreement Policy Class of 2027**

Students' best interests are at the heart of the work we do in the University and Careers Counselling Office. Your University Counsellors want to make the research and application process as smooth and as successful as possible. Our schools value positive relationships with universities and strive to maintain these relationships for the benefit of current and future students' application success.

If you are considering applying for Oxford, Cambridge, medicine, dentistry or veterinary science in the UK, this form <u>MUST</u> be signed and returned to the Counselling Office no later than Feb 27<sup>th</sup> 2026

#### What is the early deadline for the UK?

The 15<sup>th</sup> October is the external UCAS deadline to apply to Oxford or Cambridge (not both) and/or apply for medicine, veterinary science or dentistry. Any student who wishes to apply, should have, in our experience, all A/A\*s and transcript grades of A/A\*s, and needs to inform their Counsellor by Feb 27<sup>th</sup> 2026 via this form. For Cambridge University, UMS results are also required. The typical conditional A-Level offer is A\*AA or A\*A\*A for Oxford and Cambridge; therefore students must be realistic about their ability. Indicating your interest is **not automatic** approval that DHSZ will support your application for these programs or to Oxford/Cambridge. Only supported applications are approved as applications to any of these courses and universities as they are extremely rigorous. There is an earlier DHSZ internal application deadline in September. Failure to meet DHSZ deadlines will result in the cancellation of an early UK application. Note that there will be a required preparation program that you are to attend in Year 13. This will take place during CCA time.

#### What if I want to apply to the US and to Oxford/Cambridge?

Students who are serious about applying to Oxford or Cambridge should make this their **first choice** and be prepared to accept the offer if one is given after interview. However, students with a first choice university in the US and applying Early Decision, <u>MUST</u> withdraw the Oxford or Cambridge application immediately if accepted by the ED university – this may be before you know whether or not you have been accepted to Oxford or Cambridge. ED is a binding agreement across countries. Your withdrawal from Oxford or Cambridge is **not** optional.

You must meet all DHSZ University Application Timeline deadlines.

By signing below, I hereby agree to abide by the above. I also understand that if specified deadlines for university applications are not met, my application materials will be sent to meet regular UK deadlines. The Counselling Office cannot guarantee that my application materials, such as transcripts and recommendations, will reach the university by the application deadline if internal deadlines are not met. I, the student, attest that I meet the DHSZ requirement of having all A/A\*s on external IGCSE and AS Level examinations, transcript grades of A/A\*s, as well as an extremely high IELTS scores. I also understand that just by checking the box below, I am not automatically approved by DHSZ to apply early to the UK.

UK university applications are made through the UCAS portal (www.ucas.com). Only five applications will be permitted. Once an application has been made, the agreed universities <u>MUST NOT</u> be changed in UCAS Track. If you don't receive any offers through UCAS, UCAS will automatically approve you for an EXTRA choice. See your Counsellor for more details.

### DULWICH INTERNATIONAL | SUZHOU | HIGH SCHOOL PROGRAMME



# 英国大学提前申请协议书 2027 届

为所有学生取得最大的利益是苏州德威国际高中升学指导部工作的核心内容。 升学指导老师将帮助所有学生顺利完成大学的申请。我们学校重视、并积极维持与大学建立良好的联系,从而使所有学生的大学申请得以顺利完成。

如果您想要申请英国的牛津大学、剑桥大学、医学、牙医或兽医专业,请务必于 2026 年 2 月 27 日前完成这份表格的填写并签字,将其交回升学指导办公室。

### 什么是英国大学的提前申请?

如果学生想要申请英国牛津大学、剑桥大学(不能同时申请)、英国医学、兽医学、牙医专业,需要在 10 月 15 日前完成 UCAS 的申请。根据我们以往的经验,申请者需具备 IGCSE/AS 考试全 A/A\*的成绩和成绩单 A/A\*的成绩,并要在 2026 年 2 月 27 日前通知升学指导老师。剑桥大学同时还对 UMS 分数有要求。牛津和剑桥一般给出的录取条件是 A\*AA 或者 A\*A\*A,学生应该结合自身现实理性考虑。表明申请意向并不代表学校批准并支持学生申请牛津或剑桥大学或医学类相关专业。苏州德威国际高中将对符合条件的申请者给予申请上的支持,因为这些专业课程和大学录取标准极为严苛。此类大学的内部申请日期将于本年 9 月截止。

如学生无法按时完成我校内部截止日,学生的英国提前申请将被取消。申请英国提前申的学生 **13** 年级时必须参加我部门举办的在 **CCA** 时段有针对性的培训。

### 是否可以同时申请美国大学以及英国的牛津、剑桥大学?

学生经过慎重考虑后对牛津、剑桥大学进行申请,需要将该大学作为他们的第一选择,在面试成功之后准备接受录取。如果申请者的第一志愿是美国大学,那么该申请者必须接受 ED 大学的录取,并且随后立即放弃对牛津或剑桥大学的申请。美国大学 ED 的录取结果公布时间有可能会早于牛津或剑桥大学。ED 是一个被国际上承认的绑定协议。因此,在 ED 录取后放弃牛津或剑桥的申请是必须的。

学生必须按苏州德威国际高中大学申请时间安排进行申请。

在此签字表明我同意以上条款,如果我无法在文中提及的截止日期内提交相应的材料,我的申请材料将被用于大学的常规申请。(若学生无法在学校内部截止日期前提交相应的材料,升学指导老师将无法保证在大学截止日期之前将所有材料,例如:成绩单、推荐信等送达大学招生办公室。)本人承诺,我若申请,我将具备苏州德威国际高中对于 IGCSE/AS 考试全 A/A\*的成绩和成绩单 A/A\*的成绩和高分雅思成绩。同时,我也了解勾选以下选项并不代表直接获取英国大学提前申请的资格。

\*请在"签名回执表"上签字